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Na otázku "Koho byste raději viděli na Hradě ve funkci prezidenta a proč?" odpovídají lidé z
Náchodska. Mezi Karlem Schwarzenbergem a Milošem Zemanem se rozhodne ve 2. kole
prezidentských voleb 25. a 26. ledna.

           {jathumbnail off}  

Ludmila Pohanková, Středisko volného času Déčko

  

Protože jsem v prvním kole nevolila ani jednoho z postoupivších kandidátů, svůj pevný názor na
ně si teprve tvořím. Budu číst pečlivě jejich články a sledovat debaty a poté se rozhodnu, byť
lidsky je mi bližší Karel Schwarzenberg.

  

Lubomír Franc, hejtman

  

Ve druhém kole prezidentské volby budu volit pana Miloše Zemana jako kandidáta levicové
strany.

  

Monika Mrázková, Muzeum Nové Město nad Metují

  

Coby občan český a evropský budu volit Schwarzenberga. A to proto, abych si nového
prezidenta mohla vážit, a jak řekl Kurt Gebauer: "Knížata mívala v české historii větší kulturu,
než někteří zemani. Myslím, že ti i loupili."
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Monika Hovádková, Středisko volného času Déčko

  

Moje volba je jasná. Dám hlas svému kandidátovi z prvního kola, což je Karel Schwarzenberg.
Chci mít prezidenta, za kterého se nemusím stydět.

  

Denisa Voborníková, občanské sdružení Cesta

  

Jsem přesvědčena, že pan Schwarzenberg se bude na rozdíl od pana Zemana lépe orientovat
v mezinárodních vztazích. Narodil se v Čechách, ale skutečnost, že vyrostl za hranicemi naší
země, kde získal i velmi dobré vzdělání mě vede k názoru, že disponuje nejen znalostí, ale i
jistým citem pro porozumění lidem s odlišnou národní mentalitou. Myslím, že je to cenný
předpoklad osobnosti prezidenta, potřebný pro budování dobrých vztahů naší země s ostatními
státy a zlepšení našeho renomé ve světě. To pokládám za jeden z důležitých úkolů hlavy státu.
Jednoduše řečeno, na Vysočině je opravdu krásně, ale prezident by měl bý trochu více
"mezinárodní", a to pan Schwarzenberg bezesporu je.

  

Koho by chtěli za nového prezidenta lidé z Broumovska najdete na serveru Naše Broumovsko.

  

Článek k tématu: Koho si přejí občané Náchodska ve funkci prezidenta republiky
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